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Vraag Antwoord

1.Wordt er in het voorstel voor de aanpassing ook een lichtsignalering in het wegdek 
of lantaarn meegenomen? Bij veel vergelijkbare oversteekplaatsen in de regio is een 
sensor in het fietspad aanwezig en wanneer er een fietser nadert dan gaat er 
signaleringsverlichting op het wegdek of een lantaarn branden om auto's te 
attenderen dat er een fietser aan komt. Dit kan, zeker in de winterperiode, 
ongelukken voorkomen.

Op dit moment is lichtsignalering in het wegdek nog niet meegenomen in de 
varianten. Er zijn voorbeelden bekend van provinciale wegen waarbij dit het geval is, 
maar nauwelijks voorbeelden van lokale rotondes, mede omdat dit vaak kostbare en 
gevoelige installaties zijn. 

Indien gewenst kan het gebruik van dergelijke signalering worden onderzocht, met 
name wat betreft het financiële aspect. 

2.De meest gebruikte fietsroute is de route vanaf Woudenberg naar Scherpenzeel. 
Kan op tekening in het voorkeursmodel een lijn met de rijroute worden aangegeven 
hoe een fietser over de Stationsweg rijdt vanaf Woudenberg richting Scherpenzeel?

Deze route kan in een extra tekening worden toegevoegd wanneer er een 
voorkeursmodel is gekozen. 

Zie bijgevoegde tekening route Woudenberg -> Scherpenzeel op variant 2(a).


